
Fjordurs bestyrelses møde 1/7 2019 

Tilstede er Carl Åge, Julie, Karina og Trine.  

Sekretær:  Trine 

1. Gennemgang af referat  -  Tjek, godkendt.  

2. Bordet rundt: 

 

Der er søgt om midler hos Skive kommune til ny belægning i 2020 på ovalbanen. Der bliver 

ligeledes hentet tilbud på et tyndt nyt toplag til banen i efteråret ’19. 

 

I henhold til persondataloven vil vi bede sporti Martin om at slette alle inaktive 

medlemskaber der er over 2 år gamle.  

 

Vi vil lave en gennemgang af klubbens beskrivelse på sporti og hjemmeside. Gode ideer er 

velkomne.  

 

Arbejdsdag i august. Skurvognene  skal renoveres, vedligehold af bane.  

 

SKRK inviterer til fællesridetur. Vi er stadig i process vdr. Natur spring i plantagen.  

 

3. Nyt fra udvalg 

 

Undervisning:  

Henning Jensen er booket til undervisning i efteråret ’19.  

Vi prøver at  booke Mette igen til undervisning i ridehuset i efterår/vinter. 

Hesteleg vil muligvis undervise i indpakering  m.v.  

 

Stævneudvalg: 

Stævnet i foråret gav et fint overskud, som kan ses på det fremlagte regnskab. Et overskud 

på ca 10.000 kr.  

 

Næste stævne er D-stævne d. 7 september. Stævne programmet er udvidet med sværere 

klasser, og plads til flere starter.  

 

Sommerlejr: 

Bestyrelsen har besluttet at fjerne/reducerer tilskuddet til en eventuel sommerlejr næste 

år, på baggrund af for få deltagere.  

 

4. Tjek.  


